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2020  YILI EKİM AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Yürütülen Projeler 
 
Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri  
 
26. Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri kapsamında başvuru yapan firmaların teşekkür yazıları ve 
İZAYDAŞ indirim ödülleri gönderilmiştir.  

 
3. Proses Emniyeti Sempozyumu 
 
7 Ekim 2020 tarihinde 3. Proses 
Emniyeti Sempozyumu Yürütme 
Kurulu Toplantısı videokonferans 
yöntemiyle yapılmıştır. 
 
 
 
 
Metal Sektörü Makina - İmalat - Montaj Alanında İşgücü Geliştirme ve Koordinasyon Projesi 
 
‘’Metal Sektörü Makina - İmalat - Montaj Alanında İşgücü Geliştirme ve Koordinasyon Projesi’’ 
kapsamında Nihai Rapor eksiklikleri tamamlanarak Doğu Marmara Kalkınma Ajansı’na 
sunulmuştur.  
 

Oda Görüşleri  
 

 21 Ekim 2020 tarihinde “Kandıra ilçesinin ilçe bazlı teşviklerden faydalanması, Islah 
OSB’lerin kurulmasında esnek davranılması, Kalkınma Ajanslarında Ticaret ve Sanayi 
Odaları’nın Ayrı Olduğu İllerde Sürekli Temsiliyeti, OSB'lerde; grup şirketleri veya 
sektöründe tedarik ilişkisi olan katılımcı firmalar, aynı parseldeki kiracı olarak faaliyetleri 
için çalışma ruhsatı alamaması, OSB’lerde tahsis devirleri” konularındaki Oda görüşlerimiz 
TOBB tarafından yapılacak Sanayi Bakanlığı İstişare Toplantısı için iletilmiştir. 
 

 21 Ekim 2020 tarihinde “Sanayici tanımının farklı olmasından dolayı, bazı üretim 
faaliyetlerine Sanayi Sicil Belgesi alınamaması, kamu alacaklarının ödenmesi, firmaların 
vergilerini üretim yaptıkları ilde ödemeleri, pandemi döneminde AB ülkelerinin vize 
kısıtlaması nedeniyle iş yapan firmaların mağduriyeti, Suudi Arabistan ile ticaret, Dahilde 
İşleme Rejimi, Serbest Bölgeler, EXİMBANK, Gümrük Birliği, pandemi kaynaklı hastalıkların 
iş kazası olarak değerlendirilmemesi” konularındaki Oda görüşlerimiz ve 18 üyemizin 
görüşleri Ticaret Bakanı Sn. Ruhsar Pekcan’a iletilmiştir.  
 

 27 Ekim 2020 tarihinde “Firmaların Vergilerini Üretim Yaptıkları İlde Ödemeleri, Kalkınma 
Ajanslarında Ticaret ve Sanayi Odaları’nın Ayrı Olduğu İllerde Sürekli Temsiliyeti, Gümrük 
Birliği’nin güncellenmesi ve STA’lar” konularındaki Oda görüşlerimiz TOBB tarafından 
yapılacak Cumhurbaşkanlığı İstişare Toplantısı için iletilmiştir. 
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Düzenlenen Eğitimler  
 
Covid-19 Kapsamında Fabrikaların Çalışma Düzeni ve Dikkat Edilmesi Gereken Hususlar… 
 
1 Ekim tarihinde,  Odamız ve Kocaeli İl 
Sağlık Müdürlüğü işbirliği ile “Covid-19 
kapsamında fabrikaların çalışma düzeni ve 
dikkat edilmesi gereken hususlar” konulu 
güncel bilgileri içeren seminer, online 
(zoom uygulaması ile) düzenlenmiştir. 
Seminerde;  Kocaeli Üniversitesi Halk 
Sağlığı Ana bilim dalı Başkanı 
Prof.Dr.Çiğdem Çağlayan, TSE Sakarya 
Belgelendirme Müdürü Ömer Faruk 
Duman, Kocaeli İl Sağlık Müdürlüğü Halk 
Sağlığı Uzmanı Uz.Dr.Utku Urgan, Kocaeli İl Sağlık Müdürlüğü Bulaşıcı Olmayan Hastalıklar Birim 
Sorumlusu Dr.Mehmet Yılmaz, Kocaeli İl Sağlık Müdürlüğü Bulaşıcı Hastalıklar Birim Sorumlusu 
Ebru Çalışkan, Kocaeli Sanayi Odası Covid-19 Komisyonu Başkanı Tekin Urhan konuşmacı olarak 
katılarak  soruları cevaplandırdılar.  

 
Dijitalleşen Dünyamızda Siber Saldırılar ve Tedbirler 

 
22 Ekim tarihinde, Odamız ve AG 
Danışmanlık iş birliği ile Dijitalleşen 
Dünyamızda Siber Saldırılar ve Tedbirleri 
hakkında online (zoom uygulaması ile) bir 
seminer düzenlenmiştir. Seminerde; dijital 
dönüşüm ile değişen iş dünyasında bilgi 
sistemlerinin yeni kullanım alanları, Bulut 
Bilişim,  Siber Saldırlar, Siber Güvenlik 
Sistemleri ve Siber Sigorta hakkında bilgiler 
paylaşılmıştır. Seminere konuşmacı olarak; 
AG Danışmanlık’tan Alper Göğüş ve Demir 
Bilgi Teknolojileri  adına Erkut Altunbaş 
katılmışlardır.  
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Hazırlanan Raporlar 
 

 Ekonomi ve gündeme ilişkin konu özetleri hazırlanarak Başkanlığa bilgi verilmiştir.  
 

 Sanayi kuruluşlarının mecvut durumunu belirleme anket sonuçları raporlanmıştır. 
 

 “Covid-19 kapsamında fabrikaların çalışma düzeni ve dikkat edilmesi gereken hususlar” 
Seminerine ilişkin bilgilendirme raporu hazırlanarak, Covid-19 Komisyonu ile paylaşılmıştır.  
 

 TOBB Akreditasyon sistemi kapsamında, 15-16 Ekim tarihlerinde gerçekleştirilen 
Geliştirme Ziyaretine destek çerçevesinde destek verilmiştir. KSO Müşteri Memnuniyeti 
anket çalışması yapılmıştır.  
 

 Sanayi Gazetesi 29 Ekim özel sayısı için makale hazırlanarak gönderilmiştir.  
 

Yönetim Sistemleri ve Akreditasyon  
 

TOBB Akreditasyon sistemi kapsamında 
gerçekleştirilen Geliştirme Ziyareti için 
hazırlıklar yapılmış ve 3 yıllık kanıtlar 
çıkarılmıştır.  15-16 Ekim 2020 
tarihlerinde TOBB Akreditasyon sistemi 
kapsamında online Geliştirme Ziyareti 
geçirilmiş ve başarı ile tamamlanmıştır.  
 

Uluslararası İlişkilere Yönelik Çalışmalar 
 
Rusya Tambov Bölgesi  
 

Rusya Tambov Bölgesi önderliğinde  
20 Ekim Salı günü Rus iş 
insanlarından oluşan bir topluluk 
bölgemizi ziyaret etti. Odamızı  
ziyaret eden ekip, firma profilleri ve 
beklentilerini anlattıkları bir sunum 
yaptılar ve ardından  bölgemizde 
bulunan firmalara ziyaretler 
gerçekleştirdiler 
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 
 

Uluslararası İlişkilere Yönelik Çalışmalar 
 
 

Rusya Federasyonu Nijniy Novgorod Bölge Ziyareti  …. 
 
 

Rusya Federasyonu İstanbul Başkonsolosluğu Ticaret 
Ataşesi Artur Leontev liderliğinde Nizhny Novgorod 
Bölgesi Sanayi, Ticaret ve Girişimcilik Bakan Yardımcısı 
Sayın Vladimir Balakin ve heyeti 27 Ekim 2020 
tarihinde Odamıza ziyaret ettiler. Pandemi dönemi ve 
sonrası iş birlikleri ve yatırım fırsatları görüşüldü.  
 
 
 
 
 
 

İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Pandemi nedeniyle Yönetim Kurulu Başkanı ve Odamız personelinin katılmış olduğu toplantıların 
çoğunluğu video konferans ile yapılmıştır. 
 
Ekim  ayında Yönetim Kurulu Başkanı’nın katılmış olduğu toplantılar;  
 

 1 Ekim 2020  TOBB Karadeniz Bölge Oda Başkanları toplantısı. 

 2 Ekim 2020 Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank’ın katılımı ile TOBB Oda Başkanları 

istişare toplantısı. 

 9 Ekim 2020 Bilişim Vadisi Yönetim Kurulu toplantısı. 

 13 Ekim 2020 İKV Yönetim Kurulu toplantısı. 

 20 Ekim 2020 Kocaeli Oda Başkanları toplantısı. 

 20 Ekim 2020 TOBB Türktiye Serbest Bölgeler Meclis toplantısı 

 21 Ekim 2020 KOSBAŞ Yönetim Kurulu toplantısı 

 22 Ekim 2020 2.Meslek Komitesi toplantısı 

 27 Ekim 2020 TOBB Plastik Kauçuk Kompozit Sanayi Meclis toplantısı 
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Ekim ayında Oda Persolenin katılmış olduğu toplantılar;  

 

 1 Ekim 2020 tarihinde TOBB tarafından gerçekleştirilen Karadeniz Bölge Odaları 
Toplantısı’na Odamız Genel Sekreteri ve Odamız  İş Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 

 1 Ekim 2020 tarihinde Odamızda İl Sağlık Müdürü ile gerçekleştirilen toplantıya Odamız 
Genel Sekreteri katılmıştır.  

 2 Ekim 2020 tarihinde TOBB tarafından gerçekleştirilen Sanayi Bakanlığı İstişare 
Toplantısı’na Odamız İş Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 

 6 Ekim 2020 tarihinde TOBB tarafından gerçekleştirilen Green Deal Webinarı’na Odamız İş 
Geliştirme Sorumlusu katılmıştır.  

 15 Ekim 2020 tarihinde gerçekleştirilen TÜRKAK Yönetim Kurulu  toplantısına Odamız 
Genel Sekreteri katılmıştır. 

 20 Ekim 2020 tarihinde TOBB Serbest Bölgeler Sektör Meclisi Toplantısı’na Odamız İş 
Geliştirme Sorumlusu katılmıştır.  

 20 Ekim 2020 tarihinde Kocaeli Oda Başkanları İstişare Toplantısı’na Odamız İş Geliştirme 
Sorumlusu katılmıştır.  

 20 Ekim 2020 tarihinde Kocaeli Valiliği’nde gerçekleştirilen Uyuşturucu ile Mücadele 
toplantısına Odamız Genel Sekreteri katılmıştır. 

 26 Ekim 2020 tarihinde TOBB tarafından gerçekleştirilen Ufuk 2020 Webinarı’na Odamız İş 
Geliştirme Sorumlusu katılmıştır.  

 27 Ekim 2020 tarihinde TOBB Plastik ve Kauçuk Sektör Meclisi Toplantısı’na  Odamız İş 
Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 

 30 Ekim 2020 tarihinde gerçekleştirilen TAIDER toplantısına Odamız Genel Sekreteri 
katılmıştır.  
 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 

Meclis Toplantısı  
 
Kocaeli Sanayi Odası Ekim ayı meclis toplantısı T.C. Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan’ın’ın katılımı 
ile online gerkçekleşti…. 
 
 
Kocaeli Sanayi Odası  Meclis toplantısı KSO Meclis 
Başkanı Hasan Tahsin Tuğrul Başkanlığında Zoom 
programı üzerinden gerçekleşti. Toplantıya konuk 
konuşmacı olarak T.C. Ticaret Bakanı Ruhsar 
Pekcan katıldı.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 

Meclis Toplantısı  
Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu aylık 
faaliyet raporu maddesinde; Türkiye’de toplanıp 
tekrar ürün haline dönüştürülmek üzere ihraç 
edilen ürünleri kendisine çekerek, paslanmaz 
çelikten yassı çelik üretimine başlayan, ülkemiz 
için döviz kazandırıcı önemli bir faaliyette 
bulunan Çolakoğlu firmasını tebrik etti.  
 
İlimiz ve ülkemizin ekonomik verileri (ihracat-
ithalat rakamları, cari açık rakamları, Kocaeli 
Gümrüklerinden alınan ihracat ve ithalat 
rakamları, reel efektif döviz kuru, enflasyon verileri, sanayi üretimi, işsizlik rakamları, bütçe 
rakamları,2021-2023 yeni ekonomi programı) hakkında bilgi verdi.  
 
Çanakkale Köprüsünün tamamının KOSBAŞ’da yer alan bir firma tarafından yerli olarak 
yapılmasından duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 
 
Basında çıkan, Ford’un Kocaeli’de büyük bir yatırım yaptığına dair kendisinin açıklamada 
bulunmadığını, ancak böyle bir yatırımın ilimize gelmesinden memnuniyet duyacağını dile getirdi.  
 
Odamızın Eylül ve Ekim faaliyetleri hakkında bilgi verdi.  
 
Toplantının sonunda Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan ve 
üyelerimize yönelik yaptığı konuşmasında;  İlimiz ve Odamız hakkında bilgiler ile Odamızın ve 
üyelerimizin Ticaret Bakanına yönelik soru, görüş ve beklentilerini paylaştı.  
 
Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan yaptığı konuşmasında; 
Covid’in küresel ekonomiye etkileri,  covid sürecinde 
Ticaret Bakanlığı’nın almış olduğu destekleyici 
tedbirler (Temassız ticaret uygulaması, dijitalleşme 
uygulamaları, sanat ticaret, sanal heyetler, sanal 
fuarlar, e- ticaret… )  Eximbank üzerinden verilen 
destekler, ihracat rakamları , kapasite kullanım 
oranları, korumacılık önlemleri, serbest ticaret 
hakkında bilgi verdi.  
 
Ticaret Bakanı;  Kocaeli’nin ekonomik verileri hakkında bilgi vererek Bakanlık olarak Kocaeli’deki 
işletmelere verilen ihracatta devlet destekleri, finansman destekleri,eximbank destekleri, proje 
destekleri, bilgilendirme seminerleri , hakkında da bilgi vererek, konuşmasının devamında; sanal 
ortamda yürütülen faaliyetler, kolay ihracat platformu, ihtisas serbest bölgeleri projesi, istihdam 
desteği, kira desteği, yazılım, bilişim yatırımları hakkında da bilgi verdi. 
 
Sayın Bakanın konuşmasının ardından Eximbank Genel Müdürü  Ali GÜNEY üyelerden gelen 
“eximbank” ile ilgili talepleri,   İhracat Genel Müdür Yardımcısı Mehmet AZGIN “Dahilde İşlem 
Rejimi” hakkında gelen talepleri yanıtladı.  
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Meslek Komitesi Toplantıları 
 
2.Meslek Komitesi (Et Süt Su ve Yem Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 KKTC’ne Türk şirketlerinin yatırım yapmalarını özendirmek için Türkiye’de 5’inci ve 6’ncı 
Bölgelere uygulanan teşviklere eşdeğer teşvik mekanizmalarının geliştirilmesi gerektiği 
yönünde görüş bildirildi. (Katma değerli tarım, eğitim, Maraş bölgesinde otel işletmeciliği 
vb.) 

 Amerika’ya yapılan ihracatlar hakkında görüşüldü. 

 Kasım ve Aralık aylarında tarihi ihracat rakamlarına ulaşılabileceği ifade edildi.  

 Psikolojik olarak Çin dışından mal alınmak istendiği dile getirildi. 
 

4. Meslek Komitesi (İşlenmiş Tarım Ürünleri ve Unlu Mamüller Sanayi Grubu)  
 

 Komite Başkanı Atilla Manav tarafından Manav Soğuk Hava Tesisleri olarak yaşadıkları 
sıkıntı dile getirildi. Firma muz ithalatını %8 KDV vererek yaptığını buna karşılık ürünü %1 
KDV ile sattıkları dile getirdi. Aradaki %7 KDV alacağı mahsuplaşma yolu ile vergi dairesine 
başvurarak daha sonraki yapılan ithalatlarda kullanıp vergi dairesinden alacağını gümrükte 
vereceği vergi yerine kullanmaktadır. İthalatta muz için uygulanan Gümrük vergileme 
sistemi değişti. Eskiden Gümrük vergisi %148’idi. Şimdi Gümrük vergisini %7’ye indirdiler 
ama eksilen vergi açığını kapamak için toplu konut fonu getirdiler (kiloda 0.85 euro cent). 
Eskiden mahsuplaşma yoluyla tahsil edilen alacağı vergi dairesinden Gümrük idaresine 
gönderebiliyordu ama vergi dairesi FON’lara para göndermiyor ve sadece %7’lik oran için 
mahsuplaşma yapıyor ve buda çok düşük bir rakam oluyor.Alemdar Vergi dairesi, üyemize 
örneğini bulursan bizde yaparız diyor ama şu ana kadar bir örneğini bulamadığını dile 
getirdiler.  

 Kocaeli’nin 1.teşvik bölgesinde yer alması Kocaeli’ye negatif etki etmektedir. Bu 
bölgelerde üretim yapmak daha maliyetli olmaktadır. En başta İşçilik ücretleri olmak üzere 
maliyetler çok yüksek oluyor ve haksız rekabet oluyor.  

 Üyelerimizden Arslanbey bölgesinde yer alan Frito Lay firması 1 teşvik bölgesi kabul 
edilmekte fakat Arslanbey OSB içinde yer alan firmalar 2. Teşvik bölgesi kabul 
edilmektedir. Bu durum firmayı mağdur etmektedir. 

 Yenilenebilir enerji desteği Türkiye’nin desteği yükseltmesi gerektiği yönünde öneri 
getirildi. 

 Frito Lay firmasının Tarsus bölgesinde yer alan fabrikasında solar paneli fabrikanın 
bahçesine kurabildiğini fakat Kocaeli’de buna izin verilmediğini sadece çatıya 
kurulabilmesine izin verildiği dile getirildi. Fakat firmanın çatısının eski olmasından dolayı 
bu paneli kuramadıklarını ve mağdur olduklarını dile getirdiler.   
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meslek Komitesi Toplantıları 

 
9. 10. Meslek Komiteleri  (Boya ve Sanayi Gazları S.Grubu / Temel Kimyasal Ürünler S.Grubu)  
 

 Pandemi konusunda firmaların son durumu konusunda görüşüldü. HES Kodu ile girişlerin 
kabul edilmeye başlandığı bilgisi verildi. Yakın temaslılar nedeni ile sürecin yönetilmesinin 
gün geçtikçe daha da zorlaştığı ifade edildi. 
 

 KKDİK Yönetmeliği ile ilgili görüşüldü.  
 Bu kapsamda TÜBİTAK ve RGS laboratuvarlarının yetişmesinin imkansız olduğu 

belirtildi. ECA’nın sisteminde bulunan kimyasalların ülkemize entegre edilmesinin 
daha doğru olacağı belirtildi. Fakat bu veriler konsorsiyuma ait olduğu için ECA’nın 
da paylaşmaktan imtina ettiği bilgisi verildi.  

 KKDİK ve REACH ile ilgili teknik uzmanlarında bulunduğu bir çalışma grubu 
oluşturulması ve grup tarafından rapor hazırlanarak Avrupa Birliği Başkanlığı’na 
sunulması kararı alındı. 

 TKSD ile KDU kapsamında yapılacak işbirliği ile ilgili TKSD yönetimi ile yakın 
zamanda bir toplantı yapılması ve yol haritası belirlenmesi kararı verildi. 
 

 3. Proses Emniyeti Sempozyumu ile ilgili görüşüldü. 
 9-10 Şubat 2021 tarihinde “Proses Emniyeti ve Kimya Sektöründe Dijitalleşmenin 

Önemi ve Kimya ve Sürdürülebilirlik” teması ile Sanal Proses Emniyeti 
Sempozyumu’nun yapılacağı bilgisi verildi. 1 gün sempozyum, 2 gün sergi şeklinde 
yapılacağı, sempozyumun 2 oturum ve her oturumda 2-3 konuşmacının yer 
almasının planlandığı bilgisi paylaşıldı. 

 Sanal Sempozyuma CEFIC Başkanı’nın davet edilebileceği bilgisi verildi. Bu 
kapsamda İlker Can ön görüşme yapacak. 

 “Kimya Sektöründe Dijitalleşmenin Önemi” konusunda yabancı menşeli Akzo 
Nobel ve Henkel’in yurt dışı iyi uygulamalarının anlatılabileceği bilgisi verildi. Bu 
kapsamda Batuhan Sözer ve Mehmet Yılmaz ön görüşme yapacak. 

 Dijitalleşme konusunda Bosch’tan davette bulunulabileceği bilgisi verildi. Bu 
kapsamda Hasan Şerefhan ön görüşme yapacak. 

 Fiziki sempozyum ve sergisinin ise 5-6 Ekim 2021’de yapılmasının planlandığı 
belirtildi. 
 

 Ekonomideki son gelişmeler değerlendirildi. Firmaların pandemi ve ekonomi konusundaki 
son durumları hakkında bilgi paylaşıldı. 

 Suudi Arabistan ihracatında sorunlar olduğu belirtildi. Söz konusu ülke ile Şubat ayı 
başından beri adı konmamış bir boykot olduğu ifade edildi.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meslek Komitesi Toplantıları 

 
13. Meslek Komitesi  (Plastik İnşaat Malzemeleri ve Diğer Plastik Ürünler Sanayi Grubu)  
 

 Sanayicilerimizin, üretim için kullandığı makinaların arızalı elektronik parçalarının 
ülkemizde tamir veya temin edilmesi maalesef kısıtlıdır, sıfır parçanın da ithalatı çok 
yüksek maliyetlere ve gereksiz döviz kaybına sebebiyet vermektedir. Uygun fiyata temin 
edebilecek, kullanılmış 2. el makina parçalarının ithalatının da özel izne tabi olmasını ve 
ana faaliyet konusu üretim olan sanayiciler için tamir amaçlı kullanılacak 2. el elektronik 
parçaların ithalatlarının uzun süreli prosedürlere veya izinlere takılmadan 
yapılabilmesinin, Yönetim Kuruluna arz edilmesine karar verildi. 

 Covid-19 pandemisi nedeniyle sanayicilerimiz kiralarını ödemekte zorlanmaktadır. 
Sanayicilerimize yönelik kira affı veya kira ertelemesi getirilmesi hususunun Yönetim 
Kuruluna arz edilmesine karar verildi. 

 TSE tarafından verilen Güvenli Üretim Belgesi başvurularındaki yoğunluk nedeni ile 
denetim randevu tarihleri geç (2-3 ay) verilmektedir. Konunun bilgi amacıyla Yönetim 
Kuruluna arz edilmesine karar verildi. 

 Covid-19 pandemisi sebebiyle çıkarılacak ekonomik tedbir paketlerinde, satıcılara 
sağlanan avantajların, üretici firmalara da sağlanması hususunun Yönetim Kuruluna arz 
edilmesine karar verildi. 

 Ara eleman probleminin devam ettiği ve sanayicilerimizin ara eleman bulmakta sıkıntı 
yaşadığı görüşülmüştür. 

 Politik nedenler ile Fas, Tunus,  Suudi Arabistan’ın uygulamaya koyduğu ticari 
kısıtlamaların ihracatı olumsuz etkilediği görüşülmüştür. 
 

18. Meslek Komitesi  (Demir Dışı Metaller Sanayi Grubu) 
 

 Sektörel konularda görüş alışverişinde bulunuldu. 

 Global Stratejist Şart Manukyan ile webinar düzenlenmesi yönünde öneri getirildi. 
  
20. Meslek Komitesi  (Elektrik Aletleri Elektronik ve Bilgi Teknolojileri Sanayi Grubu) 
 

 Covid virüsünün ülke ekonomisine ve firmalara olan etkileri konuşuldu. Üyeler kendi 
firmalarını covid açısından değerlendirdiler. Salgının yakın zamanda bitmeyeceği, aşı 
bulunsa bile bir yıldan önce netleşmeyeceği öngörülmektedir. İnsanlık yeni salgınlara 
hazırlıklı olmalı. 

 Geçen toplantıda bahsi geçen ertelemelerle birlikte normal kredilerin ödemelerinin üst 
üste binmesi konusu devam ediyor. Bu konuda hiçbir gelişme olmadı. Kredi faizlerinin 
üzerine faiz, sgk ödemelerinin üzerine faizler geliyor. Bu ertelemelerin sanayiciye 
faydasından çok zararı olmuştur.  

 Yine geçen toplantıda bahsi geçen Avrupa birliğinde iş yaptığımız ihale aldığımız firmalara 
görüşme sağlama ve anlaşma imzalamak için ve teknisyen, süpervizör ve mühendis 
gönderememe konusu devam etmektedir.  
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 S.Babalık firması açısından bu yılı değerlendirdi. Küresel salgın sebebiyle hedefledikleri 
kârın %80ini gerçekleştirebildiklerini, yüzde yirmilik bir kâr kaybı ile bu yılı 
atlatabileceklerini belirtti. Mart Nisan aylarında duruma daha karamsar bakmalarına 
rağmen şimdi daha umutvar bir durumda oldukların söyledi. Bazı firmalar bu krizleri 
atlatamadılar. Firmanın amacı kâr etmektir ancak bu krizde firmaların ayakta kalması da 
başarı sayılır. Biz çalışanlarımızı muhafaza ettik. Onların ödemelerini düzenli olarak yaptık.  

 S.Ertuğ; Bu krizden en çok etkilenen sektörlerin başında benim sektörüm olan reklam 
sektörü geliyor. Bu krizlerde ilk kısılan bütçe reklam bütçesidir, kriz geçse bile en son 
ayrılan bütçe reklam bütçesi oluyor. KSO üyesi iki reklam firması battı. Bunlar benim 
rakiplerimdi. Benim firmam reklam dışı otomotive yönelik üretim ve kısa çalışma ödeneği 
sayesinde ayakta durmaktadır. Amerika’ya göre durum değerlendirmesi yapmak 
istiyorum. Oradaki tahminler gelecek yıl bu yıldan iyi olmayacak. 2021 de kapanacak firma, 
bu yıldan yüzde 20 daha fazla olacak. Türkiye için ön görülen oran ise yüzde 34dür.  

 Sanal fuarlar konusunda konuşuldu; bu ortamda gerçek fuar düzenlenemediğinden imkanı 
olan firmalar sanal fuarlarla rakiplerinin önüne geçtiler.  

 Küresel salgın ekonomiyi ve bir çok sektörü olumsuz etkilemesine rağmen, bazı sektörlerin 
işine yaradı. Kolonya firmaları, dezenfektan üreticileri bu işten çok karlı çıktılar. 
S.Sertçetin; salgının ilk günlerinde bizimde içinde bulunduğumuz kolonya sektörüne yoğun 
talep oldu. Kolonya dükkanları önünde kuyruklar oluştu. Basına yansıdı bu kuyruklar. Çok 
kâr ettiğimiz düşünüldü. Ancak durum farklı. Kolonya üretimi alkol ile yapılmaktadır. Alkol 
yüzde 60 zamlandı. Bu zam bizim kâr marjımızı düşürdü. Buna mukabil sürüm fazlalaştığı 
için abartıldığı kadar olmasa da yine de kâr ettik. Endüstriyel üretimlerimizde de 
yavaşlama olmasına rağmen iş durmadı. Ancak etrafımdaki sanayi esnafından 
gözlemlediğim kadarıyla iş bekleyen çok esnaf var.  

 Enerji sektörüne değinildi. Amerika’da son bir yılda 2 milyon petrol kuyusunun kapatıldığı, 
20 petrol üretim şirketinin kapandığı, İsveç’te gaz kuyularının kapatıldığı dönemde 
Karadeniz’de bulunan gaz rezervinin bir an önce işletmeye alınması gerektiği, ancak 
yatırım maliyetinin çok yüksek olduğu, buna mukabil krizi fırsata çevirip batan şirketlerden 
gaz çıkarmak için gerekli ekipmanları çok ucuza temin edebileceğimiz konuları konuşuldu. 

 T.Tekbulut siber güvenlik üzerine son gelişmelerden bahsetti. Son zamanlarda ülkenin 
önemli kurumlardan birinin şifre zafiyetlerinden faydalanan hackerler, bazı kişilerin 
şifrelerini ele geçirip, o kişilerin içeride ulaşabildikleri alanların bilgilerini sızdırarak 
“dark.net” üzerinde satışa çıkardılar. Bunu nasıl yapıyorlar? Dışarıdan saldırmak yerine 
içeriden bir kullanıcıya erişiyorlar, ilgi çekecek resim, kupon, kargo yada bankadan gelmiş 
gibi görünen maillerle kullanıcının linke tıklamasını sağlıyorlar. Sonra tıkladığı zaman 
bilgisayara ulaşmayı sağlayan küçük yazılımlar bilgisayara sızıyor. Bir diğer yöntem 
otomatik yazılımlar web sitelerini tarayıp kişi bilgilerini ve o kişinin bağlantılı olduğu 
çevresini araştırıyorlar. Kişi büyük firma yetkilisiyse onun çevresinin de önemli kişilerin 
oluşturduğunu hesaplayan algoritmalar o kişiden gönderilmiş gibi görünen mailler 
atıyorlar. Gelen mailin bir yerinde bir link oluyor ve oraya tıklanması sağlanıyor.  Sonrası 
malum.  Türkiye siber güvenlik zafiyetleri nedeniyle dünyada en çok para kaybeden ülkeler 
arasında. Siber güvenlik konusu cihaz, yazılım gibi konulardan çok bir disiplin meselesidir. 
Biz siber güvenlik üzerine 8 yıldır çalışan Kocaeli firmasıyız. 10bin civarında cihazımız 
piyasada çalışmakta, Katma değerin yüzde 70i yazılım. Yazılım da yerli ürün olarak bizim 
yazılımımız. 
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 S.Babalık; Yerli yazılımın ülke çapında yaygınlaştırılması gerekiyor. Hem ekonomi hem de 
güvenlik açısından bu önemli. Savunma sanayinde bunu kısmen gerçekleştirdik. İha siha 
geliştirdik, şimdi ihraç etmeye başladık. Burada bir döngü yakaladık. Bizim ürettiğimiz yerli 
yazılımlar yurtdışı rakiplerimizden daha iyi ve ucuz. Ancak bazı yerli firmalarda yabancı 
ürün daha iyidir algısını silmeye çalışıyoruz. Eskiden yapılan kalitesiz yazılımlar yüzünden 
bu algıyı oluşturmuş diye düşünüyoruz. Biz bu algıyı silmeye çalışıyoruz, muhtemelen 
bizden sonraki nesil bunun nimetlerinden faydalanacak. Hükümet yazılım alım 
politikalarını tekrar oluşturmalı. Yanlış alım politikaları yüzünden ülke yazılım mezarlığına 
dönmüş durumda. ERP konusunda firma küçükken yerli yazılımlar tercih ediyorlar, 
büyüyünce pahalı yabancı yazılımlara yöneliyorlar. Savunma sanayide devlete üretim 
yapan devlet kökenli firmaların üretim yapmaları sektöre ve ülkeye hizmet etmiyor. Bu 
üretimlerin özel şirketlere yaptırılması lazım. Böylece şirketlerin geliştirilmesi gerekiyor.  

 T.Tekbulut; sektörümüzün en büyük sıkıntılarından biri de yazılım oluşturma maliyetlerinin 
iyi hesaplanamamasıdır. İnşaat ile mukayese ettiğimizde; inşaat projelerinde hesaplamalar 
yapılıp işe başlandığında maliyet tam bellidir. İlave edilen bir metreküp beton bile hemen 
hesaba ilave edilir. Ancak yazılımda iş başladıktan sonra birçok ilaveler istenmekte ancak 
maliyete katılmamaktadır. Birçok firma başlangıçta kolay görünen projeler yüzünden 
batmıştır. Devletin de yazılım alım politikalarını acilen güncellemesi gerekmektedir. Kötü 
hazırlanmış şartnameler yüzünden batan firmalar oldu. Yazılım projelerinde yazan ile 
müşterinin birlikte çalışması gerekir. Firmalar yabancı ortak aldıklarında, firmanın yazılım 
politikası değişiyor ve yabancı yazılımlara yöneliyorlar.  

 Önümüzdeki toplantıda siber güvenlik konusunda komiteye sonra da meclise bir 
bilgilendirme sunumu yapılmasına ve toplantının da internet üzerinden yapılmasına karar 
verildi ve toplantı sona erdi. 
 
 

23. Meslek Komitesi  (Genel Amaçlı Makine İmalatı Sanayi Grubu)  
 

 Firmaların ihtiyaçlarının belirlenmesi için öncelikle Meclis Toplantısında Sanayiye Uzman 
Projesi web sitesi (www.sanayiyeuzman.com) tanıtımının yapılması ve Meclis Üyelerine 
bilgilendirme yazısı gönderilmesi görüşüldü. 

 Web sitesine uzman ve firma taleplerinin arttırılması için Meslek Odaları ile görüşüp 
bilgilendirme yapılması görüşüldü. 

 Daha önce uzman mühendislerden faydalanmış olan Komite Üyelerimizin başarı hikayesi 
videoları hazırlanarak, Sanayiye Uzman Projesi web sitesine (www.sanayiyeuzman.com) 
yüklenmesi görüşüldü. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.sanayiyeuzman.com/
http://www.sanayiyeuzman.com/
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24. ve 36. Meslek Komiteleri ( Motorlu Kara Taşıt Araçları ve Yan Sanayi Ürünleri / Motorlu 
Taşıt ve Diğer Aksesuar Ürünleri Sanayi Grupları)  
 

 TAYSAD – OSD İşbirliği ile hazırlanan ve yerlileştirilmesi öngörülen parçaların taslak listesi 
paylaşıldı, bu liste OEM firmalardan gelen taleplere göre güncellenmektedir. 

 Ayrıca bu liste ile ilgili Bakanlığa ilgili yeni teşvik uygulaması çalışmalarına esas 
oluşturabilmesi için bir rapor hazırlığı sürdürülmektedir. 

 Görülen majör engel, tedarikçi firmaların ana sanayiden (OEM’den) bir garantörlük 
olmadan bu konularda yatırım yapmakta çekimser davranmasıdır. Oysa gelecek ve onun 
hazırladığı zemin üstünde cesur olanlar ayakta kalabilecektir. 

 Okul servisi, turizm ve personel servislerince kullanılan otobüs ve midibüslere tüm 
dünyada talep azalmakta ve buna bağlı olarak ihracat hacminde ciddi daralma 
yaşanmakta. Kamyonda nispeten daha iyi durum gözlemlenmektedir. Ayrıca dış 
politikadaki yaşanan gerginlikler ihracatta olumsuz etkiler yaratmaktadır.  

 Otomotiv sektöründe, Türkiye pazarında sosyolojik olarak tanımlamaz bir şekilde başarılı 
bir satış grafiği çizilmektedir. Bu talebin 2021’in ilk çeyreğine kadar süreceği ön 
görülmektedir. 

 Artan taşıt talebinin bir sebebinin de otomotivin bir yatırım aracı olarak görülmeye 
başlanması ve fiyatların dövizin de yükselişi ile daha da artacağına olan inançtır. 
 

25. Meslek Komitesi  (Diğer Ulaşım Araçları Bakım ve Onarım Sanayi Grubu)  
 

 25. Meslek Komitesi olarak; Öztorun Oto Servis ve Ticaret Limited Şirketi’ne ziyaret 
gerçekleştirildi. 

  Yapılan ziyarette satış sonrası süreçler ve iyileştirilmesi hakkında sunumlar ve toplantılar 
yapıldı. Toplantıya katılan tüm komite üyeleri kendi işyerlerindeki ilgili süreçlerini 
anlatarak iyi uygulamalar hakkında bilgi verdi. 

 Personel istihdamı sırasında; işe alınacak personellerin işe alım sürecinde yeteneklerini ve 
yetkinliklerini değerlendirip analiz eden bir programa tabi tutulması ve bu sayede doğru 
ve yetkin kişilerin istihdamının sağlanması için 25. Komite öncülüğünde yeni bir proje 
yapılmasına karar verildi. Sanayi Odası İnsan Kaynakları departmanından alınacak yardım 
ile bu programın süreçlerinin yürütülmesi yönünde öneri getirildi. 

 Bir sonraki toplantı konusu Yetkili servislerde Yönetim Kurulu süreçlerinin çalışma 
esaslarına yönelik iyileştirme ve değerlendirme üzerine olacaktır. 

 

27.Meslek Komitesi (Makine Kurulum Hurda Atık Bertarafı ve Enerji Sanayi Grubu) 
 

 Komite üyeleri tarafından pandemi sürecinde alınan tedbirler ve firmalarındaki son durum 
hakkında bilgi paylaşıldı. 

 Yakın temaslıların uzun süre istirahat aldığı sorunu iletildi. Korumalı temaslıların PCR 
testinin negatif çıkması durumunda işe devam etmesinin önemi vurgulandı. Konuyla ilgili 
KSO olarak ilgili mercilere iletilen görüşler konusunda komite üyeleri bilgilendirildi.  

 Makine kurulumu ya da devreye alınması konusunda vize sorunu nedeni ile yurt dışına 
teknik personel gönderilememesi problemi aktarıldı. 
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 Çevre Ajansı kanun tasarısı konusunda görüşüldü. Kanun tasarısının Komisyondan geçtiği, 
ÇED ile ilgili maddelerin çıkarılarak Meclis’e sunulduğu bilgisi verildi. Bu kapsamda 2021 
yılında Çevre Kanunu’nda da değişiklik öngörüldüğü belirtildi. 

 TÜRKTAY İcra Kurulu’nun dünkü toplantısından notlar paylaşıldı. Toplantı Bilecik 
Osmaneli’nde kurulan atık yağ geri kazanım firmasında yapıldığı bilgisi verilerek, firmanın 
atık yağdan baz yağ üreteceğinden, yıllık 60 milyon ton atık yağ toplamayı planladığından 
ve Derince’de de ara depolama açma planından bahsedildi. Yatırımı tamamlayınca firmaya 
ziyarette bulunulması kararı alındı. 

 5 Aralık tarihinde yapılacak Ekonomi Zirvesi konusunda bilgi aktarıldı. Konuyla ilgili 
program yaklaşınca tüm üyeye duyuru yapılması kararı verildi.  

 Marmara Belediyeler Birliği tarafından 2021 yılında ilimizde yapılması planlanan Atık 
Yönetimi konulu sempozyum konusunda görüşüldü. Söz konusu sempozyum ortaklığının 
Yönetim Kurulu tarafından onaylanması durumunda komite üyeleri olarak destek 
verilmesi kararı alındı. 

 Bir sonraki toplantıya son 1 yılda gruba yeni üye olanların tanışma amaçlı davet edilmesi 
kararı verildi. 

 19 Aralık’ta İzaydaş’ta yapılacak TÜRKTAY İcra Kurulu’na komite üyelerinin de davet 
edilebileceği bilgisi paylaşıldı.  

 
29.Meslek Komitesi (Tamamlayıcı İnşaat Faaliyetleri Sanayi Grubu) 
 

 Korona Virüs (covid-19) Pandemi sürecinde alınması gereken tedbirler, çalışma sistemi ve 
yeni çalışma düzenlemeleri görüşüldü. 

 Kasım ayında yapacağımız toplantı gündemi İhracatta karşılaşılan problemler olarak 
belirlendi. 

 Bir sonraki toplantı 3 Kasım Salı saat 11:00 de Zoom üzerinden yapılacaktır. 
 

Kocaeli Kadın Girişimciler Kurulu 
 

 
 
 
İcra Kurulu Toplantısı 
22.10.2020 
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İhtisas Komisyonları 
 
Djital Dönüşüm Komisyonu  
 
22 Ekim 2020 tarihinde, Zoom programı üzerinden  KSO Sanayi Dijital Dönüşüm Komisyonu ve 

İstanbul Sanayi Odası ortaklığında yapılan toplantıda; İstanbul Kalkınma Ajansı desteği ile 

gerçekleştirilen  ISODijıtal (İstanbul Sanayi Odası Dijital Dönüşüm Ofisi) projesi hakkında bilgi 

paylaşımında bulunuldu.  

 
ISO Genel Sekreter yardımcısı Mehmet DOLGAN gerçekleşen bu projenin 6 adımdan oluşuğunu 
iletti. Bu adımlar;  

-Başvuru 
- Ön Analiz 
- Danışman Seçimi 
-Tanışma Toplantısı 
- Dijitalleşme Yol haritası 
- Değerlendirme  

 
Proje kapsamında kritik sektörlerin belirlendiği ve bu kapsamda Boğaziçi Üniversitesi desteği ile 5 
adet sektör raporunun hazırlandığı bilgisi verildi.  
 
Projenin teknik alanında çalışan Uğurcan TOPÇU tarafından Komisyon üyelerimizin teknik soruları 
cevaplandı.  
 
Alınan Kararlar ; 
 
Proje kapsamında ; 

1. Odamız ve İSO arasında bir protokol yapılarak dijital dönüşüm projesi kapsamında iş 
birlikleri yapılabileceği görüşüldü. 

2. KSO meclis toplantısında ISO projesinin anlatılması gündeme gelmiş olup, bu kapsamda 
KSO Genel Sekreterliğine bilgi verilmesi kararı alındı.  
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Haftalık Oda Gazetası  
 
Odamız programlarının  haftalık olarak yer aldığı “Oda Gazetası”  hazırlanarak,  Yönetim Kurulu 
üyeleri, tüm personel ve ilgili kişilerle paylaşılmıştır. 
 
KSO Odavizyon Dergisi  
 
Her ay çıkartılan KSO Odavizyon dergimizin 169.  sayısında gündemdeki konulara yer verilerek 
Eylül-Ekim  ayı faaliyetlerimizden 49 adet görsel, 13 adet yazılı bilgi gönderilmiş olup, 1 adet 
üyemizin röportojı yayınlanmıştır. Ayrıca pandemi nedeniyle bin adet derginin dağıtımı Türkiye 
genelinde gerçekleştirilmiştir.  
 
 
Aylık Servis Faaliyetleri  
 
Odamız çalışmalarının aylık olarak yer aldığı “Aylık Servis Faaliyetleri” kitapçığı hazırlanarak Meclis 
Üyeleri, Meslek Komitesi Başkanları ile paylaşılmış olup, ayrıca Odamız web sayfasında 
yayınlanmıştır. 
 
Basına Gönderilen Bültenler  
 
Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla Ekim ayında 11  adet basın 
bülteni yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

26.Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri 1 Ekim 2020 

Eylül ayı dış ticaret rakamları 2 Ekim 2020 

Eylül ayı enflasyon oranları 5 Ekim 2020 

KSO ve Kocaeli İl Sağlık Müdürlüğü İşbirliği ile “Coid-19 kapsamında 
fabrikaların çalışma düzeni ve dikkat edilmesi gereken hususlar” 

7 Ekim 2020 

Temmuz ayı işgücü verileri 12 Ekim 2020 

Ağustos ayı ödemeler dengesi verileri 12 Ekim 2020 

Ağustos ayı sanayi üretimi 13 Ekim 2020 

Eylül ayı bütçe gerçekleşmeleri 15 Ekim 2020 

KSO Ekim ayı meclis toplantısı 21 Ekim 2020 

Ekim ayı imalat sanayi kapasite kullanım oranı 26 Ekim 2020 

Pandemi sürecinde Vergi ve SGK prim borçlarının yapılandırılması ile 
istihdam teşvikine ilişkin kanun teklilfi  

27 Ekim 2020 
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Fidan Bağışı 
 
Hatay’da PKK tarafından çıkarılan yangında yüzlerce hektar alanın ve milyonlarca ağacın yok 
olması nedeniyle, yangın felaketine yönelik başlatılan fidan kampanpasına Odamız maddi destek 
sağlamıştır. 
 
29 Ekim Cumhuriyet Bayramı 
 
Kocaeli Valiliği koordinasyonunda 29 Ekim Cumhuriyet Bayramı’nın 97’inci yıldönümü vesilesiyle 
evlere ve işyerlerine dağıtılmak üzere 10 bin adet Türk Bayrağının satın alımı yapılarak Kocaeli 
Valiliği’ne teslim edilmiştir.  
 
Ekim Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri  
 
Facebook :  
Facebook gönderi sayısı →  47, Erişim →  12.822, Etkileşim → 1.540. 
 
Twitter : 
Tweet sayısı → 57, tweet görüntülenme sayısı → 70,9 bin, Bahsedenler → 37,  
Profil ziyaretleri → 1.037, yeni takipçi sayısı → 17, Toplam takipçi sayısı → 3.840. 
 
Instagram : 
İnstagram gönderi sayısı → 46, Beğeni sayısı → 1.437, Erişim → 16.836, Etkileşim → 19.259 
Toplam Takipçi sayısı → 2.099 
 
Odamız ekim ayında 221 defa internet haberlerinde yer almıştır. 
 
Web Sayfası   
Ekim ayında web sayfasında 58 duyuru, 13 haber girişi yapılmış olup,  
 
Web sayfamız Ekim ayında 8.509  kez ziyaret edilmiştir. (Toplam Ziyaret sayısı  :  985.336) 
 
Basında KSO  
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
 
Odamız ekim ayında 14 kez ulusal, 86 kez  yerel  olmak üzere  toplam 100 kez yazılı basında yer 
almıştır.   
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu  
 

TARİH 
BASIN 
KURULUŞU 

KONU 

22.10.2020 Dokuz Sütun KKTC'ye İKV'den Yatırım Çağrısı 

3.10.2020 Dünya Ticarette Yeşil Olan Kazanacak 

3.10.2020 Dünya Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri Sahiplerini Buldu 

20.10.2020 Dünya KKTC'ye 5 ve 6'ncı Bölgelere Verilen Teşvikler Sağlanmalı 

8.10.2020 Günboyu Kocaeli'de Deniz ve Plaj Temizliği 

2.10.2020 Hürses Kocaelili Sanayicilerden Yeni Ekonomik Programa Destek 

5.10.2020 Hürses AB Sürecini Canlandırma Fırsatı Kaçırılmamalı 

22.10.2020 Milliyet Katma Değer Öncüsü Kocaeli 

18.10.2020 Para Sanayi Üretim Endeksi 

15.10.2020 Sabah Kocaeli'den Çanakkale'ye Köprü 

21.10.2020 Takvim Dev Yatırımın Adresi Belli Oldu 

4.10.2020 Yeni Asya AB İçin Yeni Fırsat Kaçmasın 

20.10.2020 Yeni Şafak KKTC'ye Teşvikli Yatırım Çağrısı 

21.10.2020 Yeni Şafak Kıbrıs Eğitim, Turizm ve Tarım Üssü Olabilir 
 

Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu  
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Görsel Basın  
 
Ekim ayında Odamız 7 kez ulusal, 2 kez yerel TV kanallarında yer almıştır. 
 

         
 

İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 
Gelen-Giden Evrak Dağılımı  
 
01-31 Ekim 2020 tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze temsilciliklerimizin gelen 
ve giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 390 122 57 83 652 

Giden Evrak 478 100 78 114 770 

 

 
 
Posta-Kargo-Faks-E-Posta Dağılımı 

 Eylül ayında  2.815 adet  faks ve  120.813 adet e-mail üyelerimize  gönderilmiştir. 

 Odanın santral  ve faks hizmeti ile tasdik işlemleri gerçekleştirilmiştir. Odamıza gelen ve 
giden e-postalar  kontrol edilerek, gereği yapılmıştır.  

 Eylül  ayında 42  adet kargonun gönderimi gerçekleştirilmiştir.  
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BİLGİ İŞLEM ÇALIŞMALARI 
 

 Muadil tonerden yıl içinde 26.375₺ tasarruf edilerek Oda bütçesine katkıda 
bulunulmuştur. 

 Zoom uygulaması üzerinden 18 adet toplantıya teknik destek verilmiştir.  

 Okullara dağıtılacak yazıcı ve bilgisayarlarla ilgili çalışma yapılmıştır. 

 Sızma testi sonucu çıkan zafiyetlerin giderilmesi ile ilgili çalışmalara devam edilerek VLAN 
tanımları yapılmıştır. 

 Sunucular üzerindeki zafiyetler ile ilgili GPO tarafında çalışma yapılmıştır. 

 Sunucular işletim sistemi güncellemeleri yapılmıştır. 

 GSM altyapısı ile ilgili TT, Turkcell ve Vodafone ile görüşülerek, Vodafone ile sözleşme 
yenilenmiştir. 

 KVKK ile ilgili çalışmalara devam edilmiştir. 
 

ÜYE HİZMETLERİ  
 
Kayıt İşlemleri 
 
Ekim  ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 3151’dir.  
 
Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

 Limited Şirket 3 2 3 2 10 

Anonim Şirket 3 1 2 3 9 

Hakiki Şahıs - - - 1 1 
TOPLAM 6 3 5 6 20 

 
Kayıt İşlemleri 
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ÜYE HİZMETLERİ  
 
Kayıt Silme  
 
Ekim ayında; 2 adet anonim şirketin kaydı silinmiştir.  
Üye kayıt, istihbarat ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü aşağıdaki gibidir. 
 

İstihbaratı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif Üye 
Sayısı 

 
- 20 2 504 2647 

 
Ekim ayında 2 adet Odamız üyesi aidatlarının tamamını ödemiş olup, ilgili kanun maddesi gereği 
ilgili meslek gruplarına intikalleri yapılmıştır.  
 
 

BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 
 

Tanzim Edilen Kapasite Raporları 
 

Ekim ayında Belge Servisi, Merkez 
tarafından 26 adet, Çayırova Temsilciliği 
tarafından 31 adet, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 18 adet, Gebze Temsilcilği 
tarafından 21 adet olmak üzere;  toplam 96 
adet Kapasite Raporu tanzim edilmiştir. 
 
   
 
 
 
 
Kapasite Raporları Suret Tasdik İşlemleri  
 
Ekim ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 
58 sayfa, Çayırova  temsilciliği tarafından 215 
sayfa, Dilovası Temsilciliği tarafından 405 
sayfa ve Gebze Temsilciliği tarafından 304 
sayfa olmak üzere;  toplam 982 sayfa 
Kapasite Raporu Suret Tasdik İşlemleri 
yapılmıştır. 

 
 

 
 
 
 
 
 

2019 Ekim 2020 Eylül 2020 Ekim

Gebze Temsilciliği 30 17 21

Dilovası Temsilciliği 31 27 18

Çayırova Temsilciliği 31 28 31

Merkez 32 29 26
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

Çeşitli Konularda Tanzim Edilen Ekspertiz Raporları  
 

 
Ekim ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 
75 adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 58 
adet, Dilovası Temsilciliği tarafından 25 adet 
ve Gebze Temsilciliği tarafından 52 adet 
olmak üzere;  firmaların talepleri üzerine 
çeşitli konularda toplam 210 adet 
belge/ekspertiz raporu tanzim edilerek 
ilgililere verilmiştir.  
 
 
 
Onaylanan Dolaşım Belgeleri  
 
Ekim ayında Belge Servisi tarafından toplam 2.300 adet ATR, EUR1, Form ABC, Form A onaylanmış 
olup, aylık onay miktarları aşağıda sunulmuştur.  
 
 

Belge Çeşidi Ülkeler Onay Sayısı 

ATR Dolaşım  
Belgesi  

AB Ülkelerine yapılan Sanayi ve İşlenmiş Tarım 
Ürünleri ihracatı 

1.216 

Eur1 Dol.  
Sertifikası 

EFTA ülkeleri,  

 Serbest Tic. Anlaşması ülkeleri(STA) 

 AB’ne ihraç edilen işlenmemiş tarım ürünleri 

 AB’ne ihraç edilen AKTC ürünleri 

377 

Form ABC 
(Menşe Şah.) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) dışında kalan 
ülkeler  

603 

Form A 
(Özel Menşe 
Şahadetnamesi) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) kapsamında 
Türkiye’ye taviz tanıyan ülkelere yapılan ihracat   104 

 TOPLAM 2.300 

 
 
 
 
*Uluslarararası dış ticarette kullanılan 
Belgelerin boş form satışlarına ekim 
ayında da devam edilmiştir.  
 
 
 
 

2019 Ekim 2020 Eylül 2020 Ekim

Gebze Temsilciliği 32 42 52

Dilovası Temsilciliği 33 51 25

Çayırova Temsilciliği 62 65 58

Merkez 64 72 75
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